
Dana 4. prosinca 2019. godine održana je 18. sjednica (tematska) Gradskog vijeća Grada 

Vodica.  

 

Osim vijećnika, Gradonačelnice, pročelnika Upravnih tijela i predstavnika medija na ovoj sjednici 

prisustvovali su gosti: gđa Jagoda Bokulić Junek iz Mjesnog odbora Prvić Luka, gosp. Goran 

Kursar iz Mjesnog odbora Prvić Šepurine i gđa. Lidija Bujas iz Zavoda za javno zdravstvo 

Šibensko-kninske županije, Služba za zdravstvenu ekologiju. 

Na sjednici je prisustvovala u svojstvu građana gđa. Mateja Ivoš Medić. 
 

Predloženi dnevni red je sa 15 glasova „za“ jednoglasno usvojen budući je u trenutku glasovanja na 

sjednici bilo nazočno 15 vijećnika. 

 

 

Usvojen je dnevni red sa sljedećom točkom dnevnog reda:  

1. Stanje infrastrukture u Gradu Vodicama vodoopskrbnog, kanalizacijskog i vodnog sustava. 

 

Uvodno izlaganje 1. točke dnevnog reda održala je u ime Kluba vijećnika vijećnica gđa. Meri Bandl 

Valeš na čiji je prijedlog, odnosno na prijedlog sedam vijećnika sazvana tematska sjednica. 

 

 

 

 

 

 


